
Zápis 
Z 1. zasedání zastupitelstva obce v roce 2009

konaného dne 13. 3. 2009 
v zasedací  místnosti Obecního úřadu Lazinov

Program jednání:
1. Zahájení
2. Informace z činnosti zastupitelstva - témata:

a. Realizované stavební akce
b. Hasičská cisterna a zbrojnice
c. Plánované stavební akce
d. Pozemkové úpravy
e. Územní plán
f. Využívání obecních pozemků
g. Obecní les
h. Informace z finančního výboru

3. Vyhodnocení ankety o spokojenosti občanů
4. MAS Partnerství venkova – Strategický plán LEADER
5. Zřízení CzechPOINTu
6. Rozpočtové opatření
7. Přeložení plynovodu u M. Holka
8. Diskuze a závěr

Průběh jednání:

1. Zahájení
Zasedání zahájil starosta obce Novotný Pavel v 18.05 hodin. Úvodem jednání přivítal přítomné 
a konstatoval, že jednání bylo řádně svoláno a vyhlášeno a že přítomno je 6 členů zastupitelstva 
obce, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Pan Josef Ondříček je omluven.

Zapisovatelkou byla jmenována paní Košíková Radka. 
Bylo odsouhlaseno, že hlasování bude veřejné – 6 členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo.
Ověřovateli zápisu budou pan Doskočil František a pan Ing. Stránský Jan - 6 členů pro, 0 proti, 
0 se zdrželo.
Dále byl odhlasován program zasedání - 6 členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo.

2. Informace z činnosti zastupitelstva
Na úvod upozornil pan starosta přítomné občany, že diskuse nebude součástí zápisu.

a) Realizované stavební akce: 
Starosta informoval a nových skutečnostech při formálním ukončování již realizovaných 
staveb:
Stavba „Rozšíření místní komunikace“, která byla provedena z r. 2007 s dotací z PRV 
Jihomoravského kraje, byla v lednu zkolaudována. 
Stavba „Rekonstrukce veř. ploch – 1.část“, která byla provedena z r. 2008 s dotací z PRV 
ČR, byla v lednu zkontrolována pracovníky SZIFu – bez závad. Čekáme na vyplacené druhé 



splátky dotace. Tím budeme moci vyrovnat a ukončit překlenovací úvěr. Dále zbývá uzavřít 
směnnou smlouvu s manžely Tihonovými.

b) Hasičská cisterna a zbrojnice:
Obec zakoupila hasičskou cisternu na podvozku TATRA 138 CAS 32. Cisterna byla předána 
do užívání členům SDH Lazinov a zapsána do integrovaného bezpečnostního systému 
Jihomoravského kraje. 
Cisterna byla pokřtěna jménem Otylka. 
Nyní je potřeba Otylku někam ubytovat, ale stávající hasičárna je nevyhovující, proto se obec 
rozhodla postavit novou hasičárnu. Chystají se plány a další věci potřebné k zahájení díla.
Stavba se bude provádět na obecních pozemcích v prostorách okolo staré hospody. Bude 
zahájeno stavební řízení a všichni dotčení budou přizváni.

c) Plánované stavební akce:
Byla získána další dotace z PRV ČR 4,5 mil. na stavbu „Rekonstrukce veř. ploch –  2.část“, 
která je pokračováním loňské stavby. Spolufinancování obce je 500 tis.
Dále je třeba dořešit problematika DPH. Stále ještě není známo, zda bude DPH brána jako 
uznatelný náklad a bude moci být hrazeno z dotace. Nyní se čeká na vyjádření SZIFu.
V březnu budeme obcházet vlastníky nemovitostí sousedících se stavbou a řešit detaily. Pak 
bude následovat výběrové řízení. 
Na přelomu dubna a května bude mimořádné zasedání zastupitelstva obce.
Starosta obce znovu upozornil občany na to, aby si zajistili provedení přípojky plynu do jara 
2009, pokud ji někdo ještě nemá a uvažuje o ní.

d) Pozemkové úpravy (PÚ):
Starosta obce informoval občany, že na základě žádosti obce a vlastníků nadpoloviční většiny 
zemědělské půdy v katastru, vyhlásil Pozemkový úřad zahájení pozemkových úprav.
Starosta obce zopakoval hlavní parametry PÚ: 
Týkají se pouze zemědělské půdy v extravilánu, kde bude provedena digitalizace 
katastrálních hranic, zaměření skutečných hranic, zcelení a vyrovnání hranic, dořešení 
vlastnických vztahů (Pozemkový fond ČR, obecní úřad, historický majetek obcí, církev, 
příděly, náhradní pozemky za nevydané v restitucích, nedořešené dědictví, duplicitní 
vlastnictví, apod.) 
a hlavně vyřešení možnosti příjezdu ke všem pozemkům. 
Hlavní přínosy:

• Legální příjezd ke každému pozemku.
• Cesty budou skutečně obecní.
• To umožní čerpat dotace na vyspravení těchto cest (cesta na Svitavici a směr 

Meziříčko, na Bílý kopec).

e) Územní plán:
Starosta obce informoval občany, že byla podána žádost na MÚ Boskovice , odbor územního 
plánování, který bude zpracovatelem ÚP.
Bude požádána paní Ing. Arch. Stehlíková, aby se podílela na zpracování nového územního 
plánu obce. Občané byli vyzváni, aby navrhli jiná jména. Všichni souhlasili s paní Ing. 
Stehlíkovou.
←

f) Využívání obecních pozemků
Starosta obce upozornil občany na to, že obec bude zpoplatňovat složený materiál na 
obecních pozemcích a dále na povinnost osekat větve v sousedství obecních komunikací a to 



do 31. 3. v době vegetačního klidu.
Občany mající uložený materiál na obecních pozemcích, budou zastupitelé obcházet a přímo 
na místě bude dohodnuto řešení.
←

g) Obecní les
Pan Holas M. ml. oznámil, že po dohodě s revírníkem byla v prvním a druhém obecníku 
provedena těžba (kvůli výskytu kůrovce) asi 100 m3. Přihlášeným zájemcům bylo dřevo 
dovezeno. Nyní probíhá vypalování větví a zbytků. Dobré dřevo bylo narampováno a bude 
pořezáno a použito jako stavební materiál na stavbu hasičské zbrojnice. 
Vykácené místo se nechá do podzimu a na podzim bude opět osázené.
Zájemci, na které se nedostalo, budou osloveni s nabídkou na odprodej odkorků z pořezu.

h) Informace z finančního výboru
i) Paní Ing. Konupková přečetla zprávu z finančního výboru. Zastupitelé berou zprávu 

navědomí.
Finanční výbor navrhuje zlikvidovat pohledávky pana Bednáře a firmy Ekobotan jako 
nedobytné.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 
 Usnesení 2009/1/1: Zastupitelstvo souhlasí s návrhem finančního výboru – zlikvidovat 
pohledávky pana Bednáře a firmy Ekobotan.

3. Vyhodnocení ankety o spokojenosti občanů
 Pan starosta přečetl výsledky ankety. Výsledky budou také vyvěšeny na internetu. Ze 70 
rozdaných hlasovacích lístků se vrátilo 33 což je asi 48%. Dále pan Starosta poděkoval všem, 
kdo se do ankety zapojili.     

4. MAS Partnerství venkova – Strategický plán LEADER
Starosta obce seznámil s  občany s možností obce připojit se do MAS Partnerství venkova Vísky. 
Členství nám dává možnost s MASem žádat o dotace, atd.. MAS Partnerství venkova například 
založilo Školu rozvoje venkova. 

Zastupitelé hlasovali o návrhu.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
Usnesení 2009/2/1: Zastupitelstvo obce projednalo územní působnost MAS Partnerství 
venkova a souhlasí se začleněním katastrálního území obce do územní působnosti MAS 
Partnerství venkova. Zároveň byly zastupitelé seznámeni se Strategickým plánem Leader.

5. Zřízení Czechpointu
Starosta obce navrh zřízení místa Czechpoint na obecním úřadě. Na zřízení místa je možnost 
čerpat dotaci ve výši 94tis.Kč. Místo Czechpoint je místo, kde si mohou občané zažádat o výpis i 
z rejstříků, které jim budou na místě vystaveny. 
.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo
Usnesení 2009/5/1: .Zastupitelstvo obce Lazinov schvaluje záměr zřídit místní pracoviště 
CzechPOINT s využitím dotace a schvaluje Podmínky Rozhodnutí o poskytnutí dotace.

6. Rozpočtové opatření č. 1/2009
Paní Košíková seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 1/2009.
Zastupitelé obce hlasovali o Rozpočtovém opatření č. 1/2009.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo



Usnesení 2009/3/1: Zastupitelstvo obce přijalo Rozpočtové opatření č. 1/2009 (viz příloha č. 4 
tohoto zápisu).

7. Přeložení plynovodu u M. Holka
Starosta obce přečetl zápis z jednání členů zastupitelstva obce, pana Holka a úředníků 
stavebního odboru Letovice, které bylo svoláno na základě stížnosti pana Holka.  V zápise je 
popsáno jako nejzazší řešení pokácení tří vzrostlých jilmů a přeložení plynu. Pan starosta dal 
hlasovat o tomto řešení. 
Pan Pozdan si myslí, že je to cílené řešení, protože se stromy musí pokácet do konce března a 
rychlým pokácením se nezjistí poškození stromů. Také si myslí, že plyn není veden podle 
norem.
Paní Rašková navrhla řešit situaci věcným břemenem. Pokud nedojde k dohodě, může o 
věcném břemenu rozhodnout soud.

Zastupitelé obce hlasovali o kácení jilmů.
Hlasování: 0 pro, 6 proti, 0 se zdrželo
Usnesení 2009/4/1: Zastupitelstvo neschválilo kácení jilmů..

8. Diskuze a závěr
Již na začátku zasedání upozornil pan starosta přítomné, že diskuze nebude součástí zápisu. 

Po diskuzi starosta obce ukončil veřejné zasedání zastupitelstva obce.



Přehled usnesení z 1. zasedání zastupitelstva 
obce Lazinov v roce 2009

konaného dne 13.3.2009
Usnesení 2009/1/1: Zastupitelstvo souhlasí s návrhem finančního výboru – zlikvidovat 
pohledávky pana Bednáře a firmy Ekobotan.

Usnesení 2009/2/1: Zastupitelstvo obce projednalo územní působnost MAS Partnerství 
venkova a souhlasí se začleněním katastrálního území obce do územní působnosti MAS 
Partnerství venkova. Zároveň byly zastupitelé seznámeni se Strategickým plánem Leader.

Usnesení 2009/3/1: Zastupitelstvo obce přijalo Rozpočtové opatření č. 1/2009 (viz příloha č. 4 
tohoto zápisu).

Usnesení 2009/4/1: Zastupitelstvo obce neschválilo kácení jilmů u pana Holka.

Usnesení 2009/5/1: Zastupitelstvo obce .Zastupitelstvo obce Lazinov schvaluje záměr zřídit 
místní pracoviště CzechPOINT s využitím dotace a schvaluje Podmínky Rozhodnutí o 
poskytnutí dotace.

Přílohy:
1. Svolání a program veřejného zastupitelstva
2. Prezenční listina
3. Zpráva  finančního výboru
4. Rozpočtové opatření č. 1/2009

Vypracovala: Košíková Radka

Ověřovatelé zápisu: František Doskočil

Ing. Stránský Jan

            Miroslav Holas
      místostarosta obce Lazinov
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